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Zápis  
z 13. zasedání Akademického senátu UHK dne 29. září 2021 

____________________________________________________________ 
 

Přítomni: doc. Hana Tomášková, doc. Martin Šandera, dr. Mária Hromadová, dr. Jiří Lipovský, doc. 
Karel Kouba, doc. Václav Bělík, dr. Adam Skarka, dr. Libuše Svobodová, dr. Jitka Kühnová, Mgr. 
Marcela Turay, Mgr. Matyáš Strnad, Bc. Dominik Horníček, Bc. Dominik Šípoš, Michal Pajer, Mgr. 
Žofia Chrienová, Nikola Blahynková, Dominik Fišer, Mgr. Dominik Miškář.  
 
Omluveni: doc. Martin Paleček.  
Pozdější přihlášení k jednání oznámili: Štěpán Kubelka, Ing. Bc. Lucie Novotná, dr. Lukáš 
Zábranský. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, dr. Pavlína Springerová, 
prorektorka, doc. Petra Marešová, prorektorka, prof. Ondřej Krejcar, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor, prof. Josef Hynek, děkan FIM, doc. František Vaníček, děkan PdF, doc. Jan Kříž, děkan PřF, 
dr. Jan Prouza, děkan FF a další. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Online zasedání zahájila a řídila 
předsedkyně AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK má aktuálně 22 členů. 
Předsedkyně informovala, že AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 18 členů (KAP 9 a SK 
9 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Řád Etické komise UHK (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
2) Návrh rozdělení prostředků motivační části institucionální podpory na dlouhodobý 

koncepční rozvoj výzkumné organizace v roce 2021 mezi fakulty UHK (předkládá prof. 
Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 

3) Organizace e-voleb do Akademického senátu UHK (předkládá doc. Mgr. Karel Kouba, 
M.A., Ph.D.., místopředseda AS UHK). 

4) Volební řád Akademického senátu UHK (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor). 

5) Návrh členů sebehodnotící skupiny v rámci IEP EUA (doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, 
Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

6) Informace k ustavení pracovní skupiny pro společenskou odpovědnost a udržitelný 
rozvoj (předkládá Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., prorektorka). 

7) Zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti doktorandy (předkládá prof. Ing. 
Ondřej Krejcar, Ph.D., prorektor). 

8) Různé: 

a) Hospodaření vysokoškolských kolejí s ohledem na omezení vzniklá s vládními 
opatřeními a zvýšenými investičními aktivitami (předkládá Ing. Aleš Klicnar, 
kvestor). 

b) Stav investičních akcí – rekonstrukce budovy FF a přípravy rekonstrukce budovy 
PdF (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

c) Integrace řízení parkovacího provozu v areálu kampusu UHK na základě prosby FN 
HK a Magistrátu města Hradec Králové (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

d) Změny interních předpisů UHK reflektující znění Zákona o daních z příjmu 
(předkládá PharmDr. Adam Skarka Adam, Ph.D., člen AS UHK). 
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e) Výše stravenkového paušálu poskytovaného Univerzitou Hradec Králové 
(předkládá RNDr. Jiří Lipovský, Ph.D.., člen AS UHK). 

Dr. Zábranský z KAP a Š. Kubelka z SK se přihlásili na jednání; v okamžiku hlasování byl počet 
přítomných členů AS UHK: KAP 10, SK 10, celkem 20. 
 
Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 13. zasedání AS UHK byl schválen. 
 
Předsedkyně akademického senátu doc. Tomášková na začátku jednání podala zprávu o výsledcích 
předchozích hlasování Per rollam a současnému stavu AS UHK: 
 

 Hlasování 1: Připomínky a komentáře k návrhu Řádu Etické komise UHK 
Tohoto hlasování se zúčastnil jeden senátor, jeho komentář byl předán v daném termínu 
předkladateli. Studentská komora svůj postoj řešila mimo hlasování přímo s předkladatelem.  
 

 Hlasování 2: doplňovací volby na FIM UHK 
AS UHK zde vyjadřoval postoj k volební komisi doplňovacích voleb na FIM UHK. Hlasování 
se zúčastnilo 18 senátorů a předložená komise byla schválena 17 hlasy pro, 1 hlas se zdržel hlasování 
a 0 proti.  
 

 Výsledky doplňovacích voleb na FIM UHK 
Mezi 20. – 22. září proběhly doplňovací volby na FIM UHK do KAP AS UHK. Z 85 oprávněných 
voličů hlasovalo 45 voličů 45 platnými hlasy. 
Ing. Karel Mls, Ph.D. získal 40 hlasů a stává se tak řádným členem AK AS UHK a Ing. Hana Švecová 
získala 5 hlasů a stává se tak náhradníkem.  
 
Dr. Karel Mls složil slib: 
„Slibuji na svou čest, že svůj mandát budu vykonávat podle svého nejlepšího vědomí a svědomí 
v souladu s právním řádem České republiky a v zájmu Univerzity Hradec Králové, její akademické 
obce a zaměstnanců.“  
 

 Počty členů AS UHK:  
K 19.9.2021 rezignovala na svou pozici Bc. Monika Věříšová. SK má nyní 11 členů, KAP 12 členů a AS 
UHK 23 řádných členů. Doplňovací volby vyhlásí AS UHK dle ČL.10, odstavec 4 VŘ AS UHK do 30 
dní po zániku členství, per rollam.  
 
Bod 1. Řád Etické komise UHK (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor).  
 
Dr. Springerová uvedla, že po konzultaci s předkladatelem znovu předkládá k projednání 
Akademickému senátu UHK Řád Etické komise UHK. Po červnovém projednávání jsme očekávali 
konsolidovaný dokument se zapracovanými připomínkami. Obdrželi jsme příspěvek člena KAP 
a připomínky studentské komory. 
 
Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá připomínky.  
 
V diskusi vystoupil doc. Kouba, který vysvětlil svoji připomínku k návrhu členů etické komise (prof. 
Kuča, doc. Tomášková). 
 
AS UHK projednal a nemá připomínky k předloženému Řádu Etické komise. 

Bod 2. Návrh rozdělení prostředků motivační části institucionální podpory na dlouhodobý 
koncepční rozvoj výzkumné organizace v roce 2021 mezi fakulty UHK (předkládá prof. Ing. 
Kamil Kuča, Ph.D., rektor). 
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Prof. Kuča vysvětlil historii jednání k rozdělení přidělených financí – motivační složky DKRVO – 
pro rok 2021.  
 
Prof. Krejcar prezentoval motivační složku DKRVO v perspektivě bibliometrické analýzy publikací 
a vybraných výstupů B, C UHK 2016-2020. Vychází z pravidel vnitřní kvality a evaluace, dělení dle 
oborů na FORD 1-6; cílem je jasná kvalita, nižší zpochybnitelnost a vyšší citovanost článků – 
hledisko rankingů. Prof. Krejcar upozornil, že se chceme zaměřit na kvalitu, ne kvantitu, důraz 
je kladen i na bodování dle IF, dále podporujeme mezinárodnost, spolupráci dle SZ2021+, 
zohledňujeme knižní publikace z vybraných nakladatelství. Prof. Krejcar vysvětlil výstupy 
přepočítané přes váhu oboru, výstupy Jimp dle AIS (IF) a Jsc dle SJR (FORD 5 a 6) a impaktované 
publikace. 
 
V diskusi požádal doc. Kouba o zaslání zdrojových dat a prezentace. Diskutovalo se vyloučení 
časopisů (Scopus a Web of Science) z PPK a vykazování v OBD (doc. Kouba, prof. Krejcar, prof. 
Kuča). 
 
Dr. Svobodová požádala rektora o uskutečnění jednání Ekonomické komise AS UHK s vedením 
UHK a tajemnicemi fakult k algoritmu rozpočtu. 
 
Ing. Novotná z SK se přihlásila na jednání a doc. Bělík z KAP se odhlásil z jednání; v okamžiku 
hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 10, SK 11, celkem 21. 
 
Hlasování: pro - 18, proti - 0, zdržel se - 3. 
AS UHK schválil Návrh rozdělení prostředků motivační části institucionální podpory 
na dlouhodobý koncepční rozvoj výzkumné organizace v roce 2021 mezi fakulty UHK. 

Bod 3. Organizace e-voleb do Akademického senátu UHK (předkládá doc. Mgr. Karel Kouba, 
M.A., Ph.D., místopředseda AS UHK). 

Doc. Kouba informoval senátory o zavedení elektronických voleb do AS UHK, kterými 
se předpokládá zvýšení volební účasti. Program vychází z IT Univerzity Palackého v Olomouci 
a zbývá vyvinout aplikaci na oprávněnost voliče. Doc. Kouba poděkoval pracovní komisi 
za odvedenou práci, upozornil na způsob tajného hlasování a výhodné prodloužení doby hlasování. 
Apeloval na děkany fakult, aby zavedli podobný e-systém ve fakultních senátech. 

Bc. Horníček představil program z pohledu IT bezpečnosti; sdělil, že se jedná o sofistikovanou 
metodu asymetrického šifrování, kdy je zachována integrita dat včetně zajištění anonymity voliče. 

Prof. Kuča vyjádřil svoji podporu zavedení e-voleb na UHK. 

Diskuse k tomuto bodu nebyla. 

Bod 4. Volební řád Akademického senátu UHK (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., 
rektor). 

Rektor předal slovo Mgr. Cvrčkovi, právníkovi UHK, který volební řád tvořil. Mgr. Cvrček vysvětlil 
zejména nový článek popisující elektronický (standardní) způsob hlasování, dále vyškrtnutí Ústavu 
sociálních věcí v celém řádu a zmínil další navržené změny. 

Bc. Šípoš navrhl doplnění, že volební řád je platný i pro doplňovací volby do AS UHK. 

Dr. Skarka uvedl, že LK AS UHK dokument projednala a nemá připomínky.  
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
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Hlasování: pro - 19, proti - 1, zdržel se - 1. 
AS UHK schválil Volební řád Akademického senátu UHK s danou změnou. 

Bod 5. Návrh členů sebehodnotící skupiny v rámci IEP EUA (doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, 
Ph.D., předsedkyně AS UHK). 

Doc. Tomášková sdělila, že dne 13. 9. 2021 byl AS UHK informován o nutnosti navrhnout členy 
sebehodnotící skupiny. 
 
SK AS UHK navrhla studenta Michala Pajera. 
 
Z KAP AS UHK zájem o členství nebyl. 
 
Dr. Springerová vysvětlila, že se jedná o tří měsíční proces, na jehož základě připravíme 
sebehodnotící zprávu pro EUA. Přibližně desetičlenná skupina bude tvořena z pracovníků THP, 
rektorátu, akademiků a studentů. 
 
Mgr. Strnad podal návrh na doktoranda: Michala Strnadela. 
 
V diskusi zazněl dotaz, zda činnost ve skupině bude honorovaná (doc. Kouba, dr. Springerová). 
 
Nový termín pro podání návrhu člena sebehodnotící skupiny v rámci IEP EUA: do 8. 10. 2021. 
 
Š. Kubelka z SK se odhlásil z jednání; v okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: 
KAP 10, SK 10, celkem 20. 
 
Hlasování o studentech: Michal Pajer a Michal Strnadel: pro – 20, proti – 0, zdržel se – 0. 
AS UHK navrhl členy sebehodnotící skupiny v rámci IEP EUA. 

Bod 6. Informace k ustavení pracovní skupiny pro společenskou odpovědnost a udržitelný 
rozvoj (předkládá Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., prorektorka). 

Dr. Springerová sdělila, že pracovní skupina byla ustavena a s předsedkyní konzultovaly náměty 
a rozvojové cíle. Členové budou monitorovat problematické cíle na UHK a předkládat navržené 
změny. Dr. Springerová uvedla, že orgán složený ze studentů a akademiků UHK je ve stadiu zrodu 
a žádá akademický senát o umožnění nominací a o podporu a pomoc při šíření osvěty a kampaně.  

Termín pro zaslání nominací do skupiny pro společenskou odpovědnost a udržitelný rozvoj: cca 
do 13. 10. 2021. 

AS UHK projednal předložené informace k ustavení pracovní skupiny pro společenskou 
odpovědnost a udržitelný rozvoj. 

Bod 7. Zpráva o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti doktorandy (předkládá prof. Ing. 
Ondřej Krejcar, Ph.D., prorektor). 

Prof. Krejcar informoval, že proběhlo hodnocení vzdělávací činnosti doktorandy, které připravila 
dr. Dočekalová. Bude prezentováno shrnutí, na co by se fakulty měly zaměřit. 

Dr. Dočekalová sdělila, že se jedná o první kolo hodnocení doktorandy a bude opakováno každé dva 
roky v Čj i Aj. V rámci prezentace byla zaznamenána účast studentů, návratnost dotazníků, 
organizace studia a zázemí, komunikace a vedení ze strany školitele, kvalita výuky předmětů, 
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přiměřenost nároků na zahraniční mobility, dostatečný čas k přípravě DP, adekvátní systém 
kontroly postupu zpracování DP, informace k provádění výzkumu a publikování výsledků tvůrčí 
činnosti a motivace k ní, možnost zapojení se do výzkumných projektů, informace v jakých 
časopisech publikovat, výše doktorského stipendia dostatečná k pokrytí životních nákladů.  
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
AS UHK projednal Zprávu o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti doktorandy. 

Bod 8. Různé: 

a) Hospodaření vysokoškolských kolejí s ohledem na omezení vzniklá s vládními 
opatřeními a zvýšenými investičními aktivitami (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Ing. Klicnar upozornil senátory, že se nepodaří dodržet schválený rozpočet VŠ kolejí, vzhledem 
k nižším očekávaným výnosům (oproti loňsku se jedná o přibližně -3,6 mil.). Důvodem je snížení 
kolejného na 50 % a jednotlivé investiční akce - rekonstrukce vrátnice, kanceláří, balkónů a dalších 
vchodů a posílení konektivity wifi. Celkově jsme vynaložili 49 mil., které byly částečně pokryty 
MŠMT.  

AS UHK projednal Zprávu o hospodaření vysokoškolských kolejí s ohledem na omezení 
vzniklá s vládními opatřeními a zvýšenými investičními aktivitami. 

b) Stav investičních akcí – rekonstrukce budovy FF a přípravy rekonstrukce budovy PdF 
(předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Ing. Klicnar podal informaci o průběhu rekonstrukce budovy FF s termínem dokončení v 5/2022. 
Zmiňuje práce, které byly provedeny a práce, u kterých dochází k odsouhlaseným odpočtům nebo 
přípočtům. Bilance variací, kterou průběžně propočítáváme činí 7,9 mil., jedná se o aktuální 
prodražení stavby. Kvestor připomíná i další technické problémy a dodatečné práce, aby dílo mohlo 
být provedeno řádně. Ing. Klicnar sdělil, že v průběhu léta se podařila vysoutěžit dodávka interiéru. 
Získali jsme dodatečnou dotaci na prováděnou stavbu (památkový odbor), která však stavbu 
nezlevní, naopak bude generovat další spoluúčast, již započtenou do celkového navýšení. 

Ing. Klicnar pohovořil o přípravách rekonstrukce PdF - letos nám byla schválena dotace, zadali jsme 
podrobnou revizi projektové dokumentace, jelikož předpokládáme, že se v ní opět budou objevovat 
chyby jako u FF. Kvestor uvedl, že aktuálně máme uzavřenou smlouvu na realizaci veřejné zakázky 
na dodavatele stavby a do konce roku předpokládáme zpracování zadávací dokumentace, kterou 
pošleme na MŠMT. Ing. Klicnar upozornil, že vidíme velké riziko na trhu cen stavebních prací, 
budeme se snažit dodržet limit na rekonstrukci PdF, jakékoliv navýšení se nám propíše 
do kofinancování stavby. 

AS UHK projednal Zprávu o stavu investičních akcí – rekonstrukce budovy FF a přípravy 
rekonstrukce budovy PdF. 

c) Integrace řízení parkovacího provozu v areálu kampusu UHK na základě prosby FN HK 
a Magistrátu města Hradec Králové (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 

Ing. Klicnar sdělil, že daný bod zařadil na žádost Studentské komory AS UHK. 

Bc. Šípoš tlumočil dotaz studentské komory ohledně plánovaného zpoplatnění parkování v areálu 
kampusu UHK u budovy OSV. Členové SK vyjádřili nelibost nad tím, že studenti UHK za parkování 
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mají platit a zaměstnanci UHK budou parkovat zdarma. Bc. Šípoš upozornil, že dle RVŠ bude UHK 
jediná, kdo studenty a zaměstnance takto „rozdělí“. 

Ing. Klicnar vysvětlil, že primární důvody plynou z neutěšeného stavu parkovacích míst, a když 
nebyla na UHK výuka, závory byly otevřené a parkovat mohl kdokoliv. Plánujeme vybrat peníze 
za parkovné na provoz a údržbu parkoviště, snažíme se o zapojení do integrovaného systému města. 
Parkoviště již pronajímáme např. sportovním akcím, ale výběr parkovného negeneruje takové 
prostředky, které by pokryly náklady na parkovací systém. Naším cílem je implementovaný systém 
s dopadem na konečné osoby. Uvažujeme, že by studenti UHK zaplatili 200 až 250 Kč za rok. 
Zaměstnanci by měli parkování zdarma v rámci zaměstnaneckých benefitů. Nemyslím si, 
že navýšení je pro studenty tak dramatické, shrnul kvestor. 

Dr. Skarka oponoval studentské komoře, že ani studenti FaF UK v HK ani v Praze neparkují zdarma. 

Po rozsáhlé diskusi studenti (Bc. Šípoš, Ing. Novotná, Bc. Horníček, M. Pajer) a dr. Hromadová 
nesouhlasili, aby studenti platili parkovné. Bc. Šípoš žádal, aby byl plán studentům vysvětlen 
a na toto téma s nimi komunikováno, nejen vloženo info na web a sociální sítě. 

Ing. Klicnar dovysvětlil, že vybrané finance od studentů (cca 150.000-200.000) se stanou součástí 
rozpočtu a zůstanou na fakultách, které o to méně budou přispívat rektorátu, příp. je lze využít 
na revitalizaci, vytvoření společné zóny v prostoru nového bufetu na OSV. V případě, že fakulty 
odsouhlasí a budou přispívat, není třeba vybírat parkovné od studentů. Prostor kampusu nabízíme 
dalším institucím a snažíme se deklarovat to, že areál je v majetku UHK, ale sdílíme ho s dalšími 
institucemi. Parkovné by se týkalo obou dvou velkokapacitních parkovišť a platili by všichni 
(studenti, veřejnost, instituce) kromě zaměstnanců UHK. 

AS UHK projednal zprávu o integraci řízení parkovacího provozu v areálu kampusu UHK 
na základě prosby FN HK a Magistrátu města Hradec Králové. 

d) Změny interních předpisů UHK reflektující znění Zákona o daních z příjmu 
(předkládá PharmDr. Adam Skarka Adam, Ph.D., člen AS UHK). 

Dr. Skarka upozornil, že přibližně deset měsíců platí nový daňový zákon a dotázal se, kdy bude 
změna zanesena do interních předpisů UHK a od kdy ji lze aplikovat. 

Ing. Klicnar sdělil, že jsme změnu reflektovali, ale zvolili jsme opatrnější taktiku, jelikož nebylo 
jisté, zda hranice 80 tis. zůstane platná. Dostali bychom se do situace, že bychom z různých zdrojů 
pohlíželi na majetek jinak. Nic nám nebrání v tom, abychom od roku 2022 provedli změnu na 80 tis. 

Ing. Špalovská potvrdila, že od ledna 2022 budeme navyšovat. Ke změně v průběhu roku jsme 
nepřistoupili i vzhledem k velkým projektům ERDF. Od začátku roku 2021 jsme na změně pracovali 
a vše konzultovali se zástupci fakult. 

AS UHK projednal potřebu změny interních předpisů UHK reflektující znění Zákona o daních 
z příjmu. 

e) Výše stravenkového paušálu poskytovaného Univerzitou Hradec Králové (předkládá 
RNDr. Jiří Lipovský, Ph.D., člen AS UHK). 

Dr. Lipovský poděkoval vedení univerzity za zavedení stravenkového paušálu. Uvedl, že podle 
zákona má zaměstnavatel možnost přispívat zaměstnancům vyšší částku. Dr. Lipovský se dotázal, 
zda UHK neuvažuje o navýšení stravenkového paušálu a zda finance z flexi passu nelze využít 
na stravenkový paušál. 
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Ing. Klicnar vysvětlil, že flexi passy se poskytují ze zdroje sociálního fondu, ne jako stravenky. 
Možnost navýšení paušálu je, ale zatíží se tím rozpočet UHK i fakult. Je potřeba návrh zkalkulovat 
a předložit na kolegium rektora děkanům. Kvestor upozornil, že tlaky na navyšování platů 
zaměstnanců budou i v jiné sféře než stravenkové (např. zvýšení minimální mzdy). 
 
AS UHK projednal výši stravenkového paušálu poskytovaného Univerzitou Hradec Králové. 
 
Usnesení z jednání AS UHK: 

 
1. Byl schválen program 13. zasedání AS UHK v pozměněné verzi.  
2. AS UHK projednal a nemá připomínky k předloženému Řádu Etické komise. 
3. AS UHK schválil Návrh rozdělení prostředků motivační části institucionální 

podpory na dlouhodobý koncepční rozvoj výzkumné organizace v roce 2021 
mezi fakulty UHK. 

4. AS UHK schválil Volební řád Akademického senátu UHK s danou změnou. 
5. AS UHK navrhl členy sebehodnotící skupiny v rámci IEP EUA. 
6. AS UHK projednal předložené informace k ustavení pracovní skupiny 

pro společenskou odpovědnost a udržitelný rozvoj. 
7. AS UHK projednal Zprávu o výsledcích hodnocení vzdělávací činnosti 

doktorandy. 
8.  

a) AS UHK projednal Zprávu o hospodaření vysokoškolských kolejí s ohledem   
na omezení vzniklá s vládními opatřeními a zvýšenými investičními 
aktivitami. 

b) AS UHK projednal Zprávu o stavu investičních akcí – rekonstrukce budovy 
FF a přípravy rekonstrukce budovy PdF. 

c) AS UHK projednal zprávu o integraci řízení parkovacího provozu v areálu 
kampusu UHK na základě prosby FN HK a Magistrátu města Hradec 
Králové. 

d) AS UHK projednal potřebu změny interních předpisů UHK reflektující 
znění Zákona o daních z příjmu. 

e) AS UHK projednal výši stravenkového paušálu poskytovaného Univerzitou 
Hradec Králové. 
 

 

Mgr. Miškář a Ing. Novotná z SK se odhlásili z jednání; v okamžiku hlasování byl počet přítomných 
členů AS UHK: KAP 10, SK 8, celkem 18. 
 
O usnesení hlasovali členové akademického senátu; v okamžiku hlasování byl počet členů AS UHK: 
18.   

Hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 1. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 3. listopadu 2021 
 
 
 
 

V Hradci Králové dne 29. 9. 2021                                                     doc. Ing. Bc. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                       předsedkyně AS UHK 


